
 
MASKUN KUNTA   MUISTIO 
Vanhusneuvosto  

 
 
 

Aika   keskiviikko 19.3.2025 klo 10.00–11.05 
 

Paikka  Pääskyrinne (Hallintotie 2, Masku) 
 
 
Osallistujat   Ylhäinen Taito kunnanhallituksen edustaja, puheenjohtaja  

Niittymäki Pasi, poissa  Perinneyhdistys  
Helena Aarnivuo  Diakoniatyöntekijä, Maskun srk  
Saarinen Marita  Eläkeliiton Lemu-Askainen-Velkua -yhdistys  
Saarinen Tapio  Maskun Vanhustentuki -yhdistys  
Leena Sulander, poissa Eläkeliiton Maskun yhdistys  
Tuula Ikonen  Eläkeliiton Maskun yhdistys 
Seija Jaakkola  SPR Masku 
Maarit Lindström sihteeri 
        
 
Muut kutsutut: 
Maija Leino,  poissa Hyvinvointi- ja kehitysjohtaja 
Muut paikalla olijat: 
Kaisa Virtanen Diakoniatyö, Maskun SRK 
 

. 
 
 
 
 
 Kevään ja kesän 2025 toimintana 

• Ke14.5 lauluja kesän kynnyksellä konsertti (Kotaviita ja Hakulinen) Maskutalo 

• Päätettiin ostaa ke 11.6 puolikas näytös Maskun kesäteatteriin. Rahaa ja rakkautta, ohjaaja Kirsti Bogel. 
150x15= 2250€, sisältää kahvin. Sihteeri hoitaa ilmoittautumiset 

• 18.6 esiintyvät Kesäkulkurit Luukkaassa ja Lemun amfiteatterissa 

• Ikäihmisten Kuljetukset Askaisten seurakuntatalolle jatkuvat 
 

Vanhusneuvoston mietti kysymyksiä kunnan vaalipaneelin to 27.3 klo 18.00 Kurittulassa 

• Mitä mieltä kuntavaaliehdokkaat kunnan sisäisestä palveluliikenteestä (lopetettu 2025 alusta) ja Fölistä? 

• Senioriasuminen, miten kehitettäisiin ja miten sen tekisitte? 

• Kylätalojen säilyttäminen, mitä mieltä asiasta? 

• Säilyttäisittekö Varhan toimipisteet joka kunnassa? 
 

Varhan Kuntakierros  

• Nousiaisissa 23.4, Maskun neuvostosta halukkaat tutustumaan, ilmoittautuminen sihteerille 

• Syksyllä 2025 Maskuun 

• Varhan vanhusneuvoston sihteerin vierailu ma 12.5 klo10.00 kokouksessa 
 

 
 
Muina asioina keskusteltiin palveluliikenteestä 
Maskun kunnan palveluliikenne on yhdellä autolla tuotettava palvelu, joka on liikennöinyt vuoden 2024 loppuun 
torstaisin liikennöintialueella Askainen-Lemu-Ohensaari-Niemenkulma-Masku.  



Todettiin, että tiedotus palvelusta olisi ratkaiseva tekijä, jotta se tavoittaisi kaikki sitä tarvitsevat. Mietittiin myös 
ikäihmisten tiedottamista eläkeyhdistysten ja seurakunnan kanavien kautta. Lisäksi toivottiin, että liikennöitsijä 
olisi paikallinen. Puheenjohtaja lupasi vielä selvittää rahatilanteen ja asian käsittelyyn palataan seuraavassa 
kokouksessa. 
 
Lisäksi puhuttiin uudistetusta maskulaisesta ja todettiin, että hieman sekava. Tapahtumat yhtenä pötkönä 
ja vaikea lukuisia. Lisäksi toivottiin esim. yhdistysten kokousilmoituksiin otsikoksi järjestäjätaho. Sihteeri vie 
terveiset markkinointi tiimille. 
 
 
 
 
 
Muistion vakuudeksi, 
 
Maarit Lindström 
Vapaa-aika- ja kulttuurikoordinaattori 
 
 
 
 
 

 


